



1437 Bannock St.
Denver, CO 80202
p: 720.865.7695
JIC_news@denvergov.org

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်
ချက်ချင်း ထုတ်ပြန်ရန်အတွက်
၂၀ရက် ဧပြီလ ၂၀၂၀

COVID-19 တုံ့ပြန်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး Denver မြို့တော်နှင့် စီရင်စုမှ နောက်ဆုံးရသတင်းများထုတ်ပြန်ချက် ပန်းခြံများနှင့် ဂေါက်ကွင်းအသုံးပြုမှု၊ အရန်ခိုလှုံ့နေရာ အသစ်၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာအထောက်အပံ့များအတွက် အပြောင်းအလဲများ

DENVER - မြို့တော်ဝန် Michael B. Hancock သည် အိမ်၌ ဆက်လက်၍ နေထိုင်ရန်နှင့် တာဝန်သိစွာဖြင့် အိမ်ပြင်ပသို့ သွားရောက်ရန် လိုအပ်ချက်ကို ဦးစားပေး ဖော်ပြထားသည့် COVID-19 အပေါ် Denver ၏ တုံ့ပြန်မှုအကြောင်း သတင်းများကို ယနေ့ ထုတ်ပြန်ကြေညာခဲ့ပါသည်။ မြို့တော်ဝန်နှင့် အရေးပေါ် လုပ်ငန်းများစင်တာသည် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း အားထုတ်ဆောင်ရွက်မှုများကို စတင်ခဲ့ပါသည်။ သို့သော် လူချဲ့နေခြင်းသည် ဗိုင်းရပ်စ်ပိုး ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို ကန့်သတ်ရန် လတ်တလောတွင် အားအကောင်းဆုံး နည်းလမ်း ဖြစ်နေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ မြင်တွေ့နေရသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အချက်အလက်များသည် အိမ်၌နေထိုင်ရန် ညွှန်ကြားချက်၏ အဆင့်လိုက် ပြုလုပ်ထားသော လျှော့ပေါ့မှုတစ်ရပ် ပံ့ပိုးခြင်း ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် မြို့တော်သည် ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး Polis နှင့် အခြားသူများ နှင့်အတူ အနီးကပ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း၏ အကူးအပြောင်းသည် ထူထပ်များပြားသော လူစုလူဝေးများ၊ ဒေသခံ နေထိုင်သူများနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအပေါ် သက်ရောက်မှု ရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။

အိုးအိမ်မဲ့သူများအတွက် ပံ့ပိုးမှုများ၊ ဒေသတွင်း စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် အနုပညာရှင်များအတွက် ဒေါ်လာ ၂သန်းကျော် အပါအဝင် နေထိုင်သူများနှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် ထောက်ပံ့မှုများနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်ချက် အသစ်များဖြင့် စီစဉ်ထားလျက် ဧပြီလ ၂၂ရက်နေ့တွင် အများပြည်သူ ဂေါက်ကွင်းများအား ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းကို မြို့တော်အနေဖြင့် ထောက်ပံ့ပေးလျက် ရှိပါသည်။ ကန့်သတ်ချက်များစွာကို ဆက်လက်ထားရှိပါမည်။ ထူထပ်များပြားသော လူစုလူဝေးများနှင့် ပွဲများအပေါ် ကန့်သတ်ချက်များ ပါဝင်သော မြို့တော်၏ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ညွှန်ကြားချက်ကို နေထိုင်သူများအနေဖြင့် မျှော်မှန်းထားသင့်ပါသည်။ ထိုညွှန်ကြားချက်သည် မေလ ၁၁ရက်နေ့တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးရန် သတ်မှတ်ထားပြီး ၎င်းကို ယခုတစ်ပတ်နောက်ပိုင်းတွင် ဆုံးဖြတ်မည့် နေ့စွဲတစ်ခုအထိ တိုးချဲ့သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

“ကျွန်တော်တို့ဟာ အခြေအနေအပေါ်မှာ ဒေါသထွက်နေလို့ပဲ မရတော့ပါဘူး။ COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကို ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ ထိန်းချုပ်နိုင်တဲ့ အချိန်ထိအောင် အကာအကွယ်ပေးတဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်များစွာကို ဆက်ပြီး နေရာတကျဖြစ်အောင် လုပ်ဆောင်ပြီးတော့ အခြေအနေကို တဖြည်းဖြည်းနဲ့ ပြောင်းလဲသွားအောင် လုပ်ဆောင်ရတော့မှာပါ။ ဒီအားလပ်ရက်မှာ အိမ်မှာ

နေခဲ့တဲ့ သူ့အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။ သင်တို့ဟာ လူတွေရဲ့ အသက်ကိုရော သင်တို့ရဲ့ အသက်ကိုပါ ကယ်တင်ရာမှာ ကူညီပေးခဲ့ကြပါတယ်။” ဟု မြို့တော်ဝန် Hancock မှ ဆိုပါသည်။

ပန်းခြံ အသုံးပြုမှုနှင့် ဂေါက်ကွင်း ဖွင့်လှစ်မှုများ - Denver ပန်းခြံများနှင့် အပန်းဖြေမှုသည် လူချဲနေခြင်းကို ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ပန်းခြံလာသူများ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် နေထိုင်မှု အဆင်ပြေစေရေးကို ပံ့ပိုးပေးရန် Denver ပန်းခြံများတွင် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ နှင့်ပတ်သက်၍ ထပ်ဆောင်း အချက်အလက်များကို ပံ့ပိုးပေးနေပါသည်။

- အုပ်စုများဖြင့် မစုဝေးပါနှင့် သို့မဟုတ် မသွားလာပါနှင့်။
- အုပ်စုဖွဲ့ အားကစားနှင့် လှုပ်ရှားမှုများကို တားမြစ်ပါသည်။
- ပစ္စည်းကိရိယာများ မျှဝေအသုံးပြုခြင်းကို ခွင့်မပြုပါ။ (ဥပမာ - လေဝဲပန်းကန်ပြား၊ ဘောလုံးများ စသဖြင့်)

မြို့တော်မှ စီမံဆောင်ရွက်သည့် ဂေါက်ကွင်းများသည် လူချဲနေခြင်းကို စိစစ်ဆောင်ရွက်ရန် ကန့်သတ်ချက်များနှင့်အတူ ရာသီဥတု အဆင်ပြေပါက ဧပြီလ ၂၂ရက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ အသေးစိတ်ကို www.cityofdenvergolf.com တွင် ကြည့်ပါ။

စီးပွားရေး သက်သာခွင့် ရန်ပုံငွေ - Denver စီးပွားရေး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် အခွင့်အလမ်းသည် Denver ၏ ခိုင်မာမှု အားအနည်းဆုံး လုပ်ငန်းငယ်များစွာကို ပံ့ပိုးရန် ယနေ့ ကနဦး ဒေါ်လာ ၂သန်းကို စတင်၍ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အထောက်အပံ့ ရရှိသော ကုမ္ပဏီများ၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့်သည် အမျိုးသမီးများ နှင့်/သို့မဟုတ် လူနည်းစု ပိုင်ဆိုင်သော လုပ်ငန်းများ ဖြစ်ကြသည်။

Colorado အနုပညာ သက်သာခွင့် ရန်ပုံငွေ - Denver အနုပညာနှင့် ခန်းမနေရာများသည် COVID-19 ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါ၏ ရလဒ် တစ်ရပ်အနေဖြင့် ပိတ်ထားခြင်းကြောင့် အနုပညာရှင်များကို ကူညီပေးလျက် ရှိပါသည်။

နေထိုင်မှုဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှု အထောက်အပံ့များ - Denver သည် ကာလရှည် စောင့်ရှောက်မှု အထောက်အပံ့များအတွက် ကြီးကြပ်မှုနှင့် ကူညီပံ့ပိုးမှုများကို မြှင့်တင်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

Denver အားကစားရုံ၌ အမျိုးသမီးများ၏ အရန်ခိုလှုံ့နေရာ - ဧပြီလ ၂၀ရက်နေ့တွင် ဖွင့်လှစ်ပေးသော Denver အားကစားရုံ၌ အမျိုးသမီးများ၏ အရန်ခိုလှုံ့နေရာသစ်သည် စစ်ဆေးခြင်း၊ အရေးကြီးလူနာအား ဦးစားပေး ကုသခြင်းနှင့် ရောဂါလက္ခဏာများ ပြသောသူများအတွက်နှင့် ဆေးကုသမှု လိုအပ်ချက်အရ သီးခြားနေရန် အကြံပြုထားသော သူများအတွက် အထောက်အပံ့များကို ခေတ္တရွှေ့ဆိုင်းခြင်းများ ပံ့ပိုးပေးနေလျက် အမျိုးသမီး ၃၀၀ အထိနှင့် လိင်စိတ်ခံယူမှု ကွဲပြားသူ တစ်ဦးချင်းအတွက် ဖြည့်ဆည်းပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။